
1. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 08. 12. 2014

ZÁPIS
z 1. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 08. 12. 2014

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno: 20 (16.05 hod.), 21 (16.10 hod.)
Omluveni: 0

Přišli později: Široký Karel Bc. (16.10 hod.)

Zapisovatelé: Ing. Pavel Vavřina, Bc. Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu: KOCÁBOVÁ Helena, Ing., LANG Petr, Mgr.

Návrhová  komise:  PROCHÁZKA  Martin,  Ing.,  OLIWINSKÁ  Michaela,  Mgr.,  KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr.

1. ZAHÁJENÍ,  SCHVÁLENÍ  PROGRAMU,  STANOVENÍ  ZAPISOVATELE,  VOLBA 
OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ  

1. zasedání ZM zahájil  pan starosta v 16.05 hod. Přivítal  přítomné členy ZM a konstatoval,  že je 
přítomno 20 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta  –  program  je  doplněn  o  dodatečné  materiály.  Vzhledem  k tomu,  že  vyvstaly  nové 
skutečnosti,  stahuji  bod  č.  12  z jednání.  Táži  se,  má  dnes  někdo  k doplnění  programu?  Nevidím 
přihlášku, nechávám tedy hlasovat o programu dnešního zastupitelstva. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje  program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  20  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ  Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: KOCÁBOVÁ Helena, Ing., LANG Petr, Mgr.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  19  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ  Hana,  MUDr.,  LANG  Vladimír,  Ing.,  MAKOVICKÝ  Tomáš,  OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie,  PharmDr.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  TŘETINA Tomáš,  Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr.  

Byla navržena návrhová komise ve složení:  PROCHÁZKA Martin, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  19  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ  Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA  Pavel,  Ing.,  MSc.,  STRIEGLEROVÁ  Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - PROCHÁZKA Martin, Ing.  

Příchod Bc. Karel Široký (16.05 hod.) – nyní zastupitelů celkem 21 členů.

Starosta -  Zápis z minulého zastupitelstva města byl  řádně ověřen. Připomínky byly zapracovány  
a byl vám zaslán. Nyní nevidím žádnou připomínku, bude tedy uložen do archivu, taktéž usnesení. 
Nyní k vlastnímu jednání. Dovolím si Vám všem poslat příručku pro člena zastupitelstva. Na město je 
koupena pouze jedna, je možno si ji stáhnout na webu města, popř. kdo by o ni měl zájem, tak mi 
prosím na tento papír napište svoje jméno a já vám ji objednám. Příručka stojí 50,- Kč. Nahlédněte,  
doporučuji ji všem. 

2. Interpelace
Starosta –  k interpelacím  mám  pouze  jednu  věc.  Město  Moravský  Krumlov  obdrželo  zamítavé 
stanovisko  k žádosti  o  Norské  fondy,  na  opravu  moravskokrumlovského  zámku.  S tím,  že  jsme 
neuspěli  především proto,  že nejsme majiteli  zámku.  Zkusili  jsme to obejít  tím,  že jsme schválili 
Smlouvu  
o smlouvě budoucí na odkup zámku. Snažil jsem se o tom mluvit na počkání s kdekým tak, aby prostě 
pochopili, že krumlovský zámek potřebuje záchranu. Přesto, v podstatě to, že nejsme majitelé zámku, 
znamenalo, že ta dotace přidělena nebyla. Budeme se muset vážně zamyslet nad tím, jakým způsobem 
se  k této  věci  budeme  stavět  dále.  Buď nebudeme vyvíjet  snahu sami  a  budeme  nutit  majitele  k 
postupným opravám a chtít po něm, aby prostory byly čím dál hezčí, nebo se staneme majiteli zámku. 
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K tomuto  bodu svoláme pracovní  jednání  zastupitelů  tak,  abychom mohli  říct  každý,  co si  o  tom 
myslíme, jaký zvolíme další postup. Dojde k pracovnímu jednání, než–li budeme veřejně jednat na 
ZM. 

3. Jednací řád ZM, stanovení výborů Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Starosta  -  V příloze  jsem Vám předložil  k projednání  stávající  platný  jednací  řád  ZM Moravský 
Krumlov s tím, že se tímto předpisem budeme řídit i  na volební období 2014-2018.  Mgr. Lang – 
v dodatku č. 1, článek 1, odstavec 1 – od textu: účastník zasedání může vznést technickou poznámku 
s rozsahem do 2 minut, přičemž … a dále následuje zbytek toho odstavce. Zda by ta poznámka mohla 
být jakákoliv, nikoliv pouze technická, bez omezení na 2 minuty. Starosta – vzhledem k tomu, že je to 
dosti závažný návrh na změnu, nejprve poprosím, aby byl přesně zaznamenán návrh Mgr. Langa s tím, 
že jej projedná RM a následně ho předloží na příštím ZM k projednání a doplnění. Tzn., že v této 
chvíli  se  zasedání  ZM  bude  řídit  řádem,  který  byl  již  schválen  minule,  který  běží.  Tuto  změnu 
projednáme na příštím ZM. Je to o tom, že kdybychom dostali poznámku písemně, mohli jsme se na ni 
připravit.  Ing. Šlapanský – v dodatku č. 1, v bodě 1 – přihlašování do diskuze a to, slušně řečeno 
v tom duchu, že se v úvodu všichni k bodu přihlásí, kdo se nepřihlásí, má teoreticky smůlu a nemůže 
na věc reagovat dál. Což si myslím, že není zas tak šťastné. V průběhu diskuze si každý z nás může 
ještě dodatečně na něco vzpomenout. Toto ustanovení se mi zdá příkré a stejně se v praxi nedodržuje. 
Po diskuzi, kdy se všichni vyčerpali, se stejně ptáš, jestli má někdo připomínku. A pak ještě, kdo ji má, 
tak jí zkrátka má. Domnívám se, že by se bod č. 1 měl zrušit. Platit by měla původní úprava, která byla  
v původním jednacím řádu. Neomezovat diskuzi – kdo se na začátku diskuze nepřihlásil, má smůlu. 
Zdá se mi to zbytečně příkré a diskriminující.  Starosta  – tak diskriminující to určitě ne. Vzhledem 
k tomu, že každý má tu možnost se projevit na ZM, tak to nepovažuji nijak za omezující. Ale budiž. 
Nejprve Vaše připomínky projednám v RM a následně předložíme do ZM na příště. Mgr. Lang – dalo 
by se to opravit na „následující každý …“ tím by se to rozšířilo … Starosta – abychom vnímali, proč 
byla  změna  navržena  na  začátku  minulého  volebního  období.  Bylo  to  proto,  že  hádky  a  dosti 
nevybíravé poznámky některých již bývalých zastupitelů, byly mnohdy za hranou slušného chování. 
Proto tento bod. Ano, je omezující to, že by se každý měl jakoby přihlásit do diskuze. To ale také 
znamená, být na diskuzi připraven. Nemělo by to být o tom, že co mě v tuto chvíli napadne, zvedám 
ruku. Opakuji, bude projednáno na RM a následně předloženo na ZM. Případná úprava by pak byla 
řešena formou Dodatku č. 2.

Návrh usnesení:
ZM  ukládá  RM projednat  připomínky  členů  zastupitelstva  města  k Jednacímu řádu  ZM  a 
předložit materiál na příští ZM ke schválení.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef
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Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
Dále Vám předkládám návrh výborů, které ZM musí, resp. může dle zákona č. 128/2000Sb., o obcích, 
ve znění pozdějších předpisů, (dále jen „zákona“ ustanovit):

- Finanční výbor obsazenost 1+6
(návrh RM na členy:  Košíček Jan, Kocanda Vlastimil, Ing. Procházka Pavel MSc., Makovický Tomáš, 
Kocandová Vlasta, Lang Vladimír,…).

- Kontrolní výbor                                obsazenost       1+6

- Výbor pro výchovu a vzdělávání     obsazenost       1+6

- Osadní výbor Polánka                       obsazenost dle rozhodnutí ZM a zájmu občanů

- Osadní výbor Rokytná                       obsazenost dle rozhodnutí ZM a zájmu občanů

- Redakční rada MK novin                  obsazenost      1+4
(návrh  RM  na  členy  (fungující  orgán,  aktivní  přístup  všech  členů):   Zpěvák  Josef,  Kotková 
Květoslava, Krausová Lucie, Brücková Marie, Makovičková Marie).

Starosta -  Nejprve se budeme bavit o počtech členů těchto výborů. Návrh z RM je ve Finančním 
výboru 7. Táži se zastupitelů, má někdo jiný návrh? Mgr. Lang – rozšířil bych ho na 8 členů. Pardon, 
na 9 členů. Starosta – protože RM navrhuje 7 členů KV a pan Mgr. Lang předkládá návrh na 9 členů. 
Nejprve tedy nechávám hlasovat o počtu členů KV celkem 9. 

Návrh usnesení:
ZM stanovuje počet členů Finančního výboru na 9. 

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc.

Proti:  15  -  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KUČEROVÁ Hana,  MUDr.,  LANG Vladimír,  Ing.,  OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie,  PharmDr.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  TŘETINA Tomáš,  Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Zdrželi se: 4 - KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., MAKOVICKÝ 
Tomáš
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ZM stanovuje počet členů Finančního výboru na 7. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  19  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ  Hana,  MUDr.,  LANG  Vladimír,  Ing.,  MAKOVICKÝ  Tomáš,  OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie,  PharmDr.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  TŘETINA Tomáš,  Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 

      Zdrželi se: 0 

Starosta – navrhuji ty členy, kteří byli uvedeni v předloženém materiálu. Budu číst jména a otáčet na 
jednotlivé osoby a budu se ptát, zda přijímají.  Mgr. Košíček – ano, Ing. Kocanda – přijímá,  Ing. 
Pavel Procházka, MSc. – ano, Tomáš Makovický – přijímá, paní Vlasta Kocandová – přijímá, Ing. 
Vladimír Lang – přijímá. Starosta - Je zde návrh na 7 člena? Bc. Široký – navrhuji pana Mgr. Langa. 

Návrh usnesení:
ZM volí za člena Finančního výboru pana Mgr. Jana Košíčka. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  20  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ  Helena,  Ing.,  KOČÍ  Irena,  KOTKOVÁ  Květoslava,  Mgr.,  KUČEROVÁ  Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr.,  ŠIROKÝ Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - KOŠÍČEK Jan, Mgr.  

ZM volí za člena Finančního výboru pana Ing. Vlastimila Kocandu. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  19  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ  Hana,  MUDr.,  LANG  Vladimír,  Ing.,  MAKOVICKÝ  Tomáš,  OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie,  PharmDr.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  TŘETINA Tomáš,  Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc.   

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr.  
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ZM volí za člena Finančního výboru pana Ing. Pavla Procházku, MSc.. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  20  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc.  

ZM volí za člena Finančního výboru pana Tomáše Makovického.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  20  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr.,  ŠIROKÝ Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - MAKOVICKÝ Tomáš  

ZM volí za člena Finančního výboru paní Vlastu Kocandovou. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  19  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ  Hana,  MUDr.,  LANG  Vladimír,  Ing.,  MAKOVICKÝ  Tomáš,  OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie,  PharmDr.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  TŘETINA Tomáš,  Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc.   

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr.  
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ZM volí za člena Finančního výboru pana Ing. Vladimíra Langa. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  20  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr.,  ŠIROKÝ Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 - LANG Vladimír, Ing.  

ZM volí za člena Finančního výboru pana Mgr. Petra Langa. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK 
Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr.,  KUČEROVÁ Hana,  MUDr.,  LANG Vladimír,  Ing., 
PROCHÁZKA  Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA  Pavel,  Ing.,  MSc.,  STRIEGLEROVÁ  Marie, 
PharmDr.,  ŠIROKÝ Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - TŘETINA Tomáš, Mgr.  

      Zdrželi se: 5 -  MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOČÍ Irena, LANG Petr, Mgr.

Starosta -  navrhuji počet členů Kontrolního výboru v počtu 7. Má někdo jiný návrh? Čili: 

Návrh usnesení:
ZM stanovuje počet členů Kontrolního výboru na 7. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Nyní očekávám návrhy na členy KV.  Pí. Kočí – Burian Petr.  Pan Zpěvák – Ing. Šlapanský.  Mgr. 
Lang – Marie Novotná. Místostarosta – Aleš Bláha. Ing. Procházka, MSc. – Pavel Procházka. 
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Starosta – vyžaduje někdo samostatné hlasování? Ne. Dovolím si navrhnout hlasování en bloc o pěti 
návrzích zvlášť. 

Návrh usnesení:
ZM volí do Kontrolního výboru ZM tyto členy v počtu 5: Petr Burian, Ing. František Šlapanský, 
Marie Novotná, Aleš Bláha, Pavel Procházka 

En Bloc.
Hlasování: odsouhlaseno

Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Starosta – nyní stanovíme počet členů Výboru pro výchovu a vzdělávání. Navrhuji počet členů na 7. 
Má někdo jiný návrh? Za TOP 09 navrhuji do tohoto výboru paní Mgr. Kotkovou. Očekávám další 
návrhy.  Mgr.  Ziegler –  Mgr.  Oliwinská.  Mgr.  Košíček –  pí.  Kočí.  Místostarosta –  pí.  Helena 
Vančurová. Bc. Široký – Mgr. Petr Lang. Ing. Procházka – Bc. Vyžrálková. Starosta – v této chvíli 
je navrženo 6 členů. Vyžaduje někdo v tuto chvíli samostatné hlasování? Budeme tedy hlasovat en 
bloc  
o návrzích 

Návrh usnesení:
ZM stanovuje počet členů Výboru pro výchovu a vzdělávání na 7. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Návrh usnesení:
ZM volí do Výboru pro výchovu a zdělávání ZM tyto členy v počtu 7: Mgr. Květoslava Kotková, 
Mgr.  Michaela  Oliwinská,  Irena  Kočí,  pí.  Helena  Vančurová,  Mgr.  Petr  Lang,  Bc.  Lucie 
Vyžrálková.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Starosta  –  nyní  k Osadním  výborům.  Nyní  pouze  výbory  ustanovíme  a  ponechám  na  občanech 
Polánky a Rokytné, aby na příštím ZM předložili návrh členů do těchto Osadních výborů a budeme o 
nich hlasovat. 

Návrh usnesení:
ZM ustanovuje Osadní výbory Rokytná a Polánka.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Pí. Kočí –  měla bych k tomu technickou. Další ZM bude až na začátku března, tak se mi zdá dost 
dlouho, jestli tady máme zástupce výborů, aby si členy jmenovali už dnes. Starosta – samozřejmě, zda 
už to mají prodiskutováno, není problém. Aha, no myslím, že počkáme do března 2015. Děkuji. 

Starosta – Redakční  rada moravskokrumlovských novin.  Zde z hlediska funkčnosti  navrhuji  počet 
členů 5. Má někdo jiný návrh? Nechávám tedy hlasovat o znění tohoto usnesení?

Návrh usnesení:
ZM stanovuje počet členů Redakční rady v počtu 5.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

A návrh z RM zní:
ZM volí do Redakční rady MK novin tyto členy v počtu 5: Josef Zpěvák, Mgr. Lucie Krausová, 
Ing. Marie Brücková, pí. Marie Makovičková, Mgr. Květoslava Kotková.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Ing. Procházka, MSc. – do kontrolního je jen 5 členů? Starosta – ano, příště můžeme dovolit další. 

4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

Starosta – představuje materiál týkající se uvedených usnesení. 
 Usnesení z 74. schůze RM konané dne 19. 08. 2014
 Usnesení z 75. schůze RM konané dne 02. 09.2014
 Usnesení z mimořádné RM konané dne 09. 09. 2014
 Usnesení z 76. schůze RM konané dne 23. 09.2014

Mgr.  Lang –  mám vám říct  všechny ty  věci?  Mám jich  tu  asi  10.  Starosta –  řekněte  nám,  co 
potřebujete.  Mgr.  Lang –  usnesení  č.  80/RM schvaluje/bod č.  1  -  jaký byl  dosažen hospodářský 
výsledek městských lesů, jaká je výše odměn jednatelů, kdo je předsedou dozorčí rady? U bodu č. 3 - 
v čem tato smlouva spočívá? Starosta – ještě jednou pane magistře. Jaká smlouva? Mgr. Lang – píše 
se tu, že jde o smlouvu o vzájemné propagaci, reklamě, království Komety. Starosta – ve funkci valné 
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hromady  vyplacené  jednatelům  Městských  lesů  …  samozřejmě  vám  to  předložit  můžeme,  ale 
vzhledem k tomu, že to je s.r.o., nejde o veřejnou informaci. 

Tajemník – obecně řečeno. Jednatel dostává dvě složky odměny – 1. Interesovanost toho, že se snaží 
vytvářet službu pro druhé (jiné celky hospodařící v lesích – funkce hospodáře – jde o deseti toho, co 
vyzíská v hodnotě těch subjektů), 2. Odměna jednateli ve výši jeho měsíční odměně. Jedna odměna je 
navíc a druhá je dle toho, jak se snaží, jak vyzískává peníze z hospodaření pro druhé. Ostatní data vám 
mohu ukázat soukromě.  Mgr. Lang – hospodářský výsledek?  Starosta  – samozřejmě,  to je k těm 
mzdám.  Ing. Procházka,  MSc. – ty to data  jsou zjistitelná,  musí  být na internetových stránkách. 
Starosta – vše vám předložíme, není problém.  Starosta  – smlouva o propagaci – tu také můžeme 
ukázat. Spíše se váže k informaci, že v rámci této smlouvy má město 2 permanentní vstupenky na stání 
na zápasy Komety. Kdokoliv ze zastupitelů bude mít zájem, může si je u mě vyzvednout. Na základě 
této smlouvy nevyplývá pro město Moravský Krumlov žádný finanční náklad. To je potřeba upřesnit. 
Ing. Procházka, MSc. – ještě k tomu předchozímu. Údaje tam již od února visí. Každý se na tyto 
informace může podívat. Mgr. Lang – usnesení č. 80/RM bere na vědomí/bod č. 11 – žádost ze dne 
26. 08. 2014. Starosta – žádost bude předložena. Mgr. Lang – usnesení č. 81/RM pověřuje/bod 1 – … 
Starosta - podpisem starostu města ve věci výběru nejvhodnější nabídky. VŘ vám bude předloženo. 
Mgr. Lang – jestli by ty usnesení pro příště mohly být konkretizovanější. Z toho moc člověk nevyčte. 
Tajemník –  to  není  ale  pro  …  proč  bychom  tu  psali  sáhodlouhé  litánie.  Jde  přece  o  usnesení 
technické, aby někdo rozhodnutí rady města dal do reality.  Aby se zrealizovalo. Není potřeba psát 
jakékoliv litánie, aby si to každej četl. Když má někdo o tyto informace zájem, tak je může získat u 
mě. Mgr. Lang – takhle zní má prosba. Jak se s tím poperete? Starosta – to není prosba. To je vaše 
zákonné právo se ptát. My vám na všechno mile rádi odpovíme. Další bod? Mgr. Lang – unesení č. 
82/RM schvaluje/ bod č. 2 – jakým způsobem se bude prostor pronajímat, zda bude nějaké výběrové 
řízení?  Starosta –  jestliže  usnesení  zní  „záměr  k  pronájmu  nebytových  prostor  v majetku  města 
Moravský Krumlov – kiosku na letním koupališti s uzavřením smlouvy na dobu neurčitou“, tak je vše 
popsáno  v tom usnesení.  Na  dobu neurčitou  znamená  na  dobu  neurčitou.  Je  tam nějaký  finanční 
požadavek,  který  z naší  strany určuje,  kolik  má  pronájemce  městu  zaplatit.  Tu částku  z hlavy ale 
nevím.  Tajemník  – když se sejde vícero zájemců, a to tady funguje vždy, rozhodne se na základě 
obálkové metody. Mgr. Lang – to jsem chtěl slyšet. Místostarosta – nechtěli jsme o tom rozhodovat 
v minulém volebním období. Tento záměr bude zveřejněn. Mgr. Lang – k tomu stejnému, bod č. 7 – 
chci  se  zeptat,  o  jaký  dodatek  jde?  Starosta  –  pane  magistře,  dívejte.  Já  bych  vám  velmi  rád 
odpověděl. Vzhledem k tomu, že ty poznámky máte napsané v emailu nebo v počítači, myslím si, že 
jde o záležitost 30 vteřin mi to odeslat emailem. My to zpracujeme a na všechny vaše otázky můžeme 
připravit  odpovědi.  Pak  je  odpovíme  také  veřejně.  Teď  to  tedy  zpracujeme  a  odpovíme  vám. 
Samozřejmě vám teď neumím říct, co je Dodatek 75/… v předloženém znění. Ale předložíme ho a 
budete ho mít k dispozici.  Mgr. Lang – takže ty ostatní dotazy mám … Starosta – ideální by bylo, 
kdybychom  vám  mohli  vždy  podat  hned  přímou  
a  konkrétní  odpověď.  Předkládané  informace  vnímejte  jako  maximálně  možné.  Nyní  všeobecná 
připomínka všem zastupitelům. Jakákoliv usnesení z RM jsou k dispozici (včetně schválených smluv). 
Pokud o to požádáte (napíšete smsku, email, …) dostanete odpověď na zasedání zastupitelstva města. 
Není nic, co by se vám tu zamlčovalo nebo nedávalo k dispozici. Přesně obráceně. Mgr. Lang – tím 
pádem je to vše a zbytek dotazů zašlu.  Starosta – dobře a já to rozešlu všem, všichni zastupitelé to 
budou mít k dispozici. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.
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5. Rozpočtová  opatření  č.  29-34/2014,  změna  závazných  ukazatelů  -  předkládá Mgr.  Tomáš 
Třetina, starosta města

Mgr. Lang – navýšení rozpočtového opatření – 32/2014? Starosta – jedná se o částku 5 000,- Kč, 
o které požádal ředitel TaZS pro zaměstnance TaZS. Šlo … nerad bych to příliš … není problém 
odpovědět, ale je to o troše taktu v této věci. 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 29/2014:
- příjmová část rozpočtu: + 526,6 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu: + 526,6 tis. Kč

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 30/2014:
- přesuny ve výdajové části rozpočtu

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 31/2014:
- příjmová část rozpočtu + 505,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 505,0 tis. Kč

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 32/2014:
- příjmová část rozpočtu + 60,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 60,0 tis. Kč

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 33/2014:
- příjmová část rozpočtu: + 428,0 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu: + 428,0 tis. Kč

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 34/2014:
- přesuny ve výdajové části rozpočtu

Návrh na usnesení:
ZM  bere  na  vědomí  rozpočtová  opatření  č.  29-34/2014  provedená  Radou  města  Moravský 
Krumlov. 

Rozpočtovým opatřením č. 32 a 33/2014 došlo k navýšení příspěvků na provoz pro příspěvkové 
organizace města.  V návaznosti na tato rozpočtová opatření se mění závazný ukazatel:

 Správa majetku města Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 67 000,00 
Kč

 Technická a zahradní správa Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 
5 000,00 Kč

 Městské kulturní středisko Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 
20 000,00 Kč
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Rozpočtovým opatřením č. 34/2014 došlo ke snížení příspěvku na investice pro právnickou osobu: 
Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek obcí, Kubišova 1172, Třebíč.  V návaznosti na toto 
rozpočtové opatření se mění závazný ukazatel:

 Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek obcí, Kubišova 1172, Třebíč – snížení příspěvku 
na investice o částku 3 000 000,00 Kč.

Návrh na usnesení:
ZM schvaluje změny závazných ukazatelů dle předloženého rozpisu. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních Částka (v tis. Kč)

Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva) 413,80
Rezerva pro veřejnou finanční podporu 1,00
Rezerva pro přípravnou činnost 635,00
Rezerva investiční pro nepředvídané situace 2 000,00
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města 7 438,80

celkem 10 488,60

6. Rozpočtové provizorium pro rok 2015 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

Starosta –  čte  materiál.  V souladu  se  zák.  č.  250/2000  Sb.,  hospodaří  město  podle  schváleného 
rozpočtu,  popř.  podle  rozpočtového  provizoria,  pokud  rozpočet  nebyl  na  příslušný  rok  schválen. 
V současné  době  probíhají  práce  na  návrhu rozpočtu  pro  rok  2015;  pro zabezpečení  chodu  města 
v počátečním období roku 2015 se přistupuje k přijetí rozpočtového provizoria. Návrh rozpočtového 
provizoria je zpracován v podobě klasického návrhu rozpočtu (tj. příjmová a výdajová část rozpočtu 
v oblasti provozního rozpočtu a rozpočtu rozvoje).

Základní finanční ukazatele:
Zdroje – prostředky rozvoje 36 679,00 Kč
Zdroje – prostředky provozu 92 258,00 Kč
Zdroje celkem           128 937,00 Kč
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Potřeby – prostředky rozvoje 46 391,00 Kč
Potřeby – prostředky provozu 82 546,00 Kč
Potřeby celkem           128 937,00 Kč
Základní informace k     rozpočtovému provizoriu:  

- město  bude hospodařit  s peněžními  prostředky tak,  aby bylo  zajištěno plynulé  hospodaření 
města

- finanční prostředky budou zabezpečeny z daňových příjmů, nedaňových příjmů, kapitálových 
příjmů, přijatých dotací a případného přebytku hospodaření minulých let

- odhad příjmů ze sdílených daní odpovídá očekávané skutečnosti roku 2014
- ostatní příjmy odpovídají očekávané skutečnosti roku 2014
- kapitálové příjmy – kalkulují se v objemu 100 tis. Kč (drobné prodeje pozemků), v návrhu není 

zohledněn žádný významný prodej majetku
- odvody z odpisů od příspěvkových organizací města se předpokládají v plné výši
- běžné výdaje: kalkulovány ve výši očekávané skutečnosti roku 2014 (věcné výdaje), mzdové 

výdaje ve výši upraveného rozpočtu 2014
- rozpočtována rezerva pro běžné výdaje ve výši 2 000 tis. Kč
- rozpočtována rezerva na veřejnou finanční podporu ve výši 1 730 tis. Kč
- neinvestiční příspěvky pro PO města jsou zapojeny ve výši schváleného rozpočtu roku 2014 
- kapitálové výdaje: 

1. rezerva na přípravnou činnost – 1 500 tis Kč
2. rezerva obecná – 2 000 tis. Kč
3. rezerva k přerozdělení do rozvoje – 7 169,0 tis. Kč
4. ostatní jmenovité dle návrhu výdajů

- v rámci položek financování budu probíhat splátky úvěru dle splátkového kalendáře banky
- rozpočtové provizorium předpokládá zapojení již zřejmých zůstatků z roku 2014 (rozpočtové 

rezervy, nedočerpané prostředky roku 2014)

Stavy rezerv Částka (v tis. Kč)

Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva) 2 000,00
Rezerva pro veřejnou finanční podporu 1 730,00
Rezerva pro přípravnou činnost 1 500,00
Rezerva investiční pro nepředvídané situace 2 000,00
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města 7 169,00

celkem 14 399,00

Rozpočtové provizorium bylo projednáno na 2. schůzi RM konané dne 2. 12. 2014 s doporučením pro 
ZM ke schválení.

Pravidla čerpání rozpočtového provizoria:
- čerpání provozních výdajů bude dosahovat maximálně 1/12 celkových výdajů rozpočtového 

provizoria
- čerpání prostředků rozvoje bude dosahovat maximálně do výše částky rozpočtového provizoria 

roku 2015 plus převáděné prostředky roku z roku 2014
- čerpání prostředků provozu a rozvoje může být navýšeno o přijaté účelové dotace 
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Ing. Šlapanský – nejdříve pouze taková formalita. V té části výdaje, u některých složek chybí součet. 
Mám na mysli  DPSku. Není zde uvedeno konečné číslo.  To je myslím jen drobnost.  Obecně se  
u mezd předpokládal nárůst v letošním roce nebo nepředpokládal? Starosta – Františku, máš na mysli 
mzdy na Městském úřadě? Ing. Šlapanský – no jasně. Obecně. Starosta – návrh vlády zní o 3,5 % 
navýšit s tím, že vláda na to neposlala peníze. Pro první dva měsíce, kdy jsou mzdy v již schváleném 
rozpočtu 2014, se přistoupilo k úpravě platů tím způsobem, že se 3,5 % navýšily tarify a o 3,5 % se 
zároveň snížily osobní příplatky a pokud budeme projednávat návrh rozpočtu na rok 2015, budeme 
případně tuto částku upravovat. Proto v návrhu rozpočtového provizoria je uvedena stejná částka jako 
již schválená částka v roce 2014. Zároveň došlo ke konci roku k navýšení v tarifních složkách o 10 %, 
které byly v předešlých letech sníženy. Stačí taková odpověď? Ing. Šlapanský – v kolonce rozvoje – 
komunikace  Rokytná  jsou  2 650 000,-  Kč  –  tím  by  se  řešily  veškeré  úpravy  v Rokytné? 
Místostarosta – je tím míněna úprava komunikací nad prostorem, kde se dělala kanalizace. Tam kde 
se nedělala, budeme ještě řešit. Jako zvláštní projekt. Aby to vypadalo jako v Polánce, aby veškeré 
komunikace  byly  opraveny  stejně.  Starosta  –  jen  drobné  doplnění.  Pokud  vím,  tak  požadavek 
z Rokytné je, aby předzahrádky zůstaly a silnice, které tam jsou také. Takové ty místní komunikace. 
Poprosím ale Osadní výbor, aby se tímto zabýval a případně k tomu dal nějaké stanovisko, abychom i 
my měli podklad pro další jednání. Abychom, když tam nebudeme dělat chodníky, věděli, proč se 
nedělají.  Ing. Šlapanský – dobře. Děkuji.  Pokud se týká Sokolovny – rozsah prací,…  Starosta  – 
v této  chvíli  probíhá  dokončování  dokumentace  pro  výběrové  řízení  s tím,  že  je  to  v částce  cca 
13 000 000,-  Kč –  z toho  je  6 500 000,-  Kč dotace  na  zateplení,  výměnu  oken,  dokončení  oprav 
střechy. Bude se řešit vytápění objektu a vnitřek sálu. Budeme se snažit v této chvíli udělat maximum 
možného. Seznam prací mám samozřejmě k dispozici, je součástí výběrového řízení. Ing. Šlapanský 
– poslední, kamerový systém … Starosta – plánujeme zavedení kamerového systému na některé body 
v Moravském Krumlově – na výjezdy + velmi frekventovaná místa, zároveň plánujeme napojení škol 
na tento kamerový systém a monitorování vchodů do těchto škol tak, abychom v maximálně možné 
míře zabránili vniknutí nějakých bláznů do zařízení. Tento kamerový systém by měl mít návaznost na 
krajský, kraj  chystá  cosi podobného. Mohli  bychom krajské školy zaplatit  i  z krajského rozpočtu. 
Počkáme na velitele MěP, informaci určitě doplní.  Pan Zpěvák – chci se zeptat, kdyby tam nějaký 
blázen, jak to bude zapojené? Starosta – budeme mít jednání ještě s Ivančicemi a Oslavanami a jedná 
se  o  …  mluvíme  
o dvou variantách – dohledové centrum (6 – 10 obrazovek, kde bude sedět člověk, který to bude 
obsluhovat  –  společné  s Ivančicemi  –  přímo  napojené  na  státní  policii)  …  pane  Fráňa,  právě 
probíráme kamerový systém. Poprosím o umístění míst, kde budou kamery instalovány? Velitel MěP 
– kamery dle projektu, který byl  zpracován a bylo na něj provedeno VŘ, tak hovoří o spolupráci 
s policií České republiky, kamery by měly být při vjezdech do města. Jedna bude v objektu kruhového 
objezdu. Kamery jsou schopné snímat příjezdové registračky. Pokud by došlo k trestnému činu, dá se 
dle toho identifikovat pachatel.  Pak bude otočná kamera v prostorách náměstí  T. G. M a další na 
Sídlišti  u kotelny (na sloupu). Budou umístěny tak,  aby dohledová místa  byla co nejširší.  Je také 
možnost kamerový systém stavět jako stavebnici. Dohledové pracoviště by mělo být u nás na MěP, 
kde tedy v současné době nesloužíme 24 hodin, ale samozřejmě jsou ty data dle zákona dostupná 
maximálně za 14 dní, je možnost data dohledat, dohlédnout. Možnost k náhledu bude také na budově 
státní Policie.  Pan Zpěvák – když dojde k přepadení na náměstí? Vyhodnotí se to až ráno? Velitel 
MěP – v současné době tak jak se slouží a jsou udělovány finanční  prostředky na MěP, tak ano. 
Starosta – jsou věci, které budeme následně řešit, o kterých se budeme muset bavit. Pokud uvidíme 
potřebu celodenního  provozu kamerového  systému,  zároveň  i  potřebu,  aby na  to  někdo dohlížel, 
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budeme  se  
o tom bavit. Samozřejmě jsou to náklady na financování. 

Spolupráce  proto,  aby  nás  to  stálo  co  nejméně.  Odbočím úplně.  Radar,  který  byl  instalován  na 
Znojemské ulici u Alberta, byl následně odinstalován naší MěP. Proto je už vydané trestní oznámení 
na  neznámého  pachatele.  Komunikujeme  s kriminálkou,  komunikujeme  s Czech  radarem.  Pan 
Zpěvák – a ví se prosím, kdo tam ten radar dal? Starosta – pravděpodobně Czech radar. S ohledem 
k tomu, že jsme je vůbec nemohli dohledat, považuji to za neuvěřitelnou drzost a je jen věcí času, kdy 
z toho něco vypadne. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje rozpočtové provizorium Města Moravský Krumlov pro rok 2015 v předloženém 
znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  19  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ  Hana,  MUDr.,  LANG  Vladimír,  Ing.,  MAKOVICKÝ  Tomáš,  OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie,  PharmDr.,  ŠLAPANSKÝ František,  Ing.,  ŠTOLPOVÁ Marie,  TŘETINA Tomáš,  Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 2 – ŠIROKÝ Karel, Bc., LANG Petr, Mgr.

Bod korespondence 
Starosta –  jelikož  jsem  zahlédl  pana  žadatele,  tak  v rámci  šetření  jeho  času  si  dovolím 
z korespondence přesunout bod -  Druhá žádost o vysvětlení  k     povolování/oznamování  soukromých   
akcí se zvýšeným hlukem 

Starosta – přílohou materiálu je také moje odpověď. Zde také chci sdělit, že byla přijata opatření,  
která říkají následující – strážníci byli důrazně poučeni o tom, jak mají zasahovat, jak se mají chovat.  
Byl stanoven RM zvýšený dohled MěP v lokalitách se zvýšenou hlukovou zátěží, byl pořízen přístroj 
k měření hluku. MěP měření provádí a byly do odvolání zrušeny akce pořádané v hasičské zbrojnici 
v  Rakšicích.  Samozřejmě  problémem je  také  diskotéka  na  Kačence,  kdy tu  také  konáme  kroky, 
abychom omezili hlukovou zátěž, která v pátek a v sobotu se line z tohoto domu a pro nás je to docela 
problém.  Žadatel o vysvětlení – dobrý den. My jsme tu žádost napsali z jednoho prostého důvodu, 
protože nám v létě do 5-ti  do rána hrála hudba nonstop. Když jsme požádali  MěP, aby nás s tím 
pomohli, tak nám sdělili, že v této věci nemohou nic dělat, protože je městem povolená. Pak běžela 
druhá akce, která byla do 3 do rána. Kde jsme opět požádali městského strážníka, aby s tím něco 
udělal  
a opět nám bylo sděleno, že se s tím nedá nic dělat, že akce je městem povolena. Požádali jsme pana 
místostarostu Juránka, aby nám to vysvětlil, jak to tedy s těmi akcemi je. Samozřejmě, že mají akce 
tohoto typu být pouze do 22 hodin a pokud to někdo poruší, máme tu MěP, kteří mají přijít a sjednat 
nějakým způsobem nápravu. To stejné je u hasičské zbrojnice v Rakšicích.  Tomáši,  děkuji  za ten 
dopis, co vše se s tím udělalo, ale chtěl bych teď slyšet praxi, jak to bude fungovat. Zda se koupí 
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nějaký měřič hluku, že se vydají opatření, že strážníci projdou zaškolením. Chci, aby bylo jasné, jak 
to funguje – když tu občan zavolá a řekne, že tu má 50 metrů od domu veřejnou akci, běžte s tím něco 
udělat. Co se stane? 
Starosta –  město  Moravský Krumlov  potažmo jakákoliv  obec  akce  oslavy narozenin  v nonstopu 
nepovoluje.  To, že se takto projevili  strážníci  MěP, byli  velmi důrazně poučeni  o tom, co město 
vydává. Město pouze přijme oznamovací povinnost (pouze, že proběhne diskotéka). Také tam bydlím, 
oslavu z Nonstopu také slyším, do rána pak máme na balkoně s Třetinovou mejdan. Takže město, 
žádnou takovou akci nepovoluje, pouze vnímáme to, že ta akce je tu oznámena. Poté, co probíhali  
velmi hlasité oslavy narozenin, MěP byla poučena, jak se má chovat. Velitel MěP – naváži na pana 
starosty s tím, že skutečně se dneska žádná akce nezakazuje, nepovoluje. Strážník nemůže žádnou 
akci  ukončit.  Nemáme na to  zákonné prostředky.  Pokud se tedy nejedná o veřejné  shromáždění. 
Strážník v tomto případě přijde, zhodnotí, osloví provozovatele toho podniku a nějakým způsobem se 
dohodnou. Pokud to nepochopí, sepíše se oznámení na správní orgán a nechá se rozhodnout správní 
orgán. Nemůžeme nikoho vyhodit, nikomu odštípnout elektriku, … to k čemu došlo v prvním případě, 
to  jsme  si  vyříkali,  postavil  jsem  se  k tomu  nějakým  způsobem.  Strážník  byl  náležitě  finančně 
„odměněn“.  To  je  asi  vše,  co  k tomu  mohu  dodat.  Četl  jsem  na  tuto  problematiku  recence 
celorepublikové,  je  to  všude  stejné.  Vím,  že  když  občan  nemůže  spát,  že  se  obrací  na  všechny 
instituce, ale v této situaci nejde, pokud se s člověkem nemůžeme domluvit či nás tam nechce, tak to 
nejde.  Můžeme  to  pouze  zadokumentovat  a  poslat  dál  k vyšší  instanci.  Starosta  – pokud  dojde 
k porušení hlukové zátěže, náš přístroj to zaznamená. Nejprve bude dotyčný poučen o tom, že to má 
ztišit  a následně bude provedeno další  měření.  Pokud i  tak bude překročena hluková zátěž,  bude 
oznámen tento dotyčný provozovatel na přestupkovou komisi, kde bude jeho přestupek projednán. 
Apelujeme na domluvu a moudrost krumlovských pořadatelů těchto produkcí. Velitel MěP – vždy je 
lepší  se  domluvit.  Praxe  je  většinou tak,  že provedeme měření  –  důkazní  prostředek,  dotyčný se 
odvolá na kraj a kraj nám to shodí. Žadatel – přemýšlel jsem nad tím, aby se to ošetřilo systémově. 
To je můj postřeh – pořadatel, který podá oznámení, jej vnímá jako povolení. To je první chyba. Ať se 
na mě nikdo nezlobí. Jestliže někdo hraje do 5- ti do rána pod oknem někomu a výsledek postihu je 
takovej, že se to vyřešilo domluvou, to je málo. Já bych si pozval k přestupkové komisi, dal bych mu 
to za 50 000,- Kč a věřte tomu, že už by to nikdy neudělal. Pan Zpěvák – že MěP nemá páku na to, 
aby akci ukončila. Myslím si, že pro jednou, kdyby si sehnala pracovníka MěÚ pro ukončení akce a 
nebo zavolala  PČR, dopad by byl  jinačí.  Stížnosti  by nebyly.  Starosta – bude to zaznamenáno a 
následně  se  o  tom poradíme  na  poradách  s policií.  Druhý žadatel  o  vysvětlení –  bydlím  vedle 
hasičky,  kde je neustále porušován noční klid. Skončilo to až někdy v září,  když jsem si vypůjčil 
přístroj na měření hluku, přivolal jsem policii. Ti to sepsali, hluk byl 70 decibelů, což je jednou tolik, 
než je povoleno. Mohl by mi někdo říct, jaký je výsledek po sepsání policií a zda dostal postižený 
nějaký postih? Starosta – to vám prověříme a odpovíme vám. V této chvíli vám to nedokážu říct. Pan 
Vaníček – chtěl bych vědět, jak to bude dál s těma mejdanama tam. Stalo se místem neřesti a opilství. 
Starosta – až takto bych to nenazýval, to nazýváte vy. Nechci si tu s vámi vyměňovat názor. Na dobu 
neurčitou  je  zákaz  pořádání  mejdanů  
a  oslav.  Pokud  tam  nějaká  oslava  je,  je  pouze  do  22.00  hodin.  Následně  je  ukončena  hudební 
produkce.  Vzhledem k tomu,  že  hasiči  budou mít  výroční  schůzi,  tak  vám termín  předpokládám 
oznámí. Myslím, že i oslavu nového roku budou chtít mít hasiči v hasičce. Jde o dva dny, kdy vás 
poprosím  
o toleranci. Žadatel - byl jsem tolerantní již dost. 

Návrh usnesení:
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Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  druhou  žádost  o  vysvětlení  k povolování/oznamování 
soukromých akcí se zvýšeným hlukem ze dne 26. 09. 2014.

Zastupitelstvo města ukládá RM projednat podněty projednané na 1. ZM ke stížnosti ze dne 26. 
09. 2014 a připravit materiál k projednání na příští ZM.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Žádost na opravu veřejného osvětlení – Občané bydlící na ulici na „Kačence“

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost na opravu veřejného osvětlení občanů bydlících na 
ulici na „Kačence“ v Moravském Krumlově ze dne 21. 10. 2014.

Petice pro zamezení hlukové zátěže ze zábavného centra „Kačenka – Aneri disco club“ –  Občané 
bydlící na ulici na „Kačence“

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí podnět pro zamezení hlukové zátěže ze zábavného centra 
„Kačenka – Aneri disco club“ občanů bydlících na ulici na „Kačence“ ze dne 21. 10. 2014.

7. Dodatek ke Smlouvě o úvěru reg. č. 99006581339 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města 

Starosta – čte materiál. Zastupitelstvo města Moravský Krumlov na svém zasedání dne 14. 10. 2013 
schválilo přijetí úvěru na výkupy pozemků v celkové částce 6 500 000,- Kč. Původní čerpání úvěru 
bylo sjednáno na termín do 30. 12. 2013, tento už byl prodloužen na termín do 31. 12. 2014. 
S ohledem na tu skutečnost, že v případě některých výkupů se stále nepodařilo sepsat kupní smlouvu 
a  tudíž  nedošlo  ani  k čerpání  úvěru,  přistupujeme  k přijetí  Dodatku  č.  3  ke  Smlouvě  o  úvěru  
č. 99006581339, kterým se termín čerpání posunuje na datum do 31. 12. 2015. Cena za tuto změnu 
podmínek se nesjednává, tj. město nebude v souvislosti s prodloužením čerpání úvěru hradit jakékoli 
poplatky. K dnešnímu datu bylo v rámci tohoto úvěru vyčerpáno celkem 2 995 500,- Kč, tj. k čerpání 
zbývá 3 504 500,- Kč. 

Návrh na usnesení:
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ZM  schvaluje  uzavření  Dodatku  č.  3  ke  Smlouvě  o  úvěru  č.  99006581339  se  subjektem: 
Komerční  banka,  a.s.,  se  sídlem  Praha  1,  Na  Příkopě  33  čp.  969,  114  07,  IČ  45317054 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jeho podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

8. Obecně  závazná  vyhláška  č.  3/2014  –  Místní  poplatek  za  provoz  systému  shromažďování, 
sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních  odpadů  –  pro  rok  2015 - 
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta - V příloze předkládáme ke schválení  návrh Obecně závazné vyhlášky města  Moravský 
Krumlov č. 3/2014 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání  a  odstraňování  komunálních  odpadů. Návrh výše uvedené obecně závazné vyhlášky se 
předkládá z důvodu nutnosti určit výši tohoto místního poplatku pro rok 2015. 
Sazba poplatku je dvousložková a tvoří ji částka, jejíž horní hranice je 250,- Kč za osobu a kalendářní 
rok  a  z částky  stanovené  na  základě  skutečných  nákladů  města  předchozího  roku na  sběr  a  svoz 
netříděného komunálního odpadu, jejíž horní zákonnou hranicí  je až 750 Kč za povinnou osobu a 
kalendářní rok. Návrh sazby tohoto místního poplatku pro rok 2015 vychází z rozúčtovaných nákladů 
na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu za rok 2013 Technické a zahradní správy a finančního 
odboru MěÚ Moravský Krumlov. Dosavadní sazba místního poplatku činí 500,- Kč, návrh pro rok 
2015  zůstává  ve  výši  500,-  Kč.  V návrhu  této  obecně  závazné  vyhlášky  nedochází,  v porovnání 
s předcházející místní vyhláškou, k žádným zásadním úpravám. Návrh „Obecně závazné vyhlášky č. 
3/2014“ byl  předložen dne 3.  11.  2014 Ministerstvu vnitra  ČR, odboru dozoru a kontroly veřejné 
správy  Brno,  které  vykonává  dozor  nad  vydáváním  a  obsahem obecně  závazných  vyhlášek  obcí 
v samostatné působnosti k posouzení a k připomínkovému řízení. Dle sdělení Ministerstva vnitra ČR 
ze dne 18. 11. 2014 je předložený návrh OZV v souladu se zákonem.

Návrh usnesení:
ZM  schvaluje  Obecně  závaznou  vyhlášku  č.  3/2014  o  místním  poplatku  za  provoz  systému 
shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních  odpadů 
v předloženém znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
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Pro:  20  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, Zdrželi se: 1 - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 

9. Zástavní smlouva č. 12133551-Z, projekt: ČOV Moravský Krumlov – Zámecká, intenzifikace - 
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta - V příloze materiálu je předkládána ZM Zástavní  smlouva č. 12133551-Z se subjektem: 
Státní fond životního prostředí ČR, Kaplanova 1931/1, 148 00 Praha 11, IČ 00020729 na zajištění 
půjčky  k financování  investiční  akce:  „ČOV  Moravský  Krumlov  –  Zámecká,  intenzifikace  – 
VODOVODY A KANALIZACE – 12133551 – CZ.1.02/1.1.00/12.15618“.  Investorem akce je svazek 
obcí  VODODOVY A KANALIZACE,  Kubišova 1172,  Třebíč,  IČ 60418885.  Účelem projektu  je 
opatření jak pro navýšení kapacity stávající ČOV, tak pro zajištění požadovaných parametrů čištění po 
napojení  místních  částí  Polánka a  Rokytná.  Projekt  zahrnuje výstavbu nového objektu  dosazovací 
nádrže  včetně  čerpací  stanice,  propojovacích  potrubí  a  nezbytné  úpravy  na  stávající  ČOV. 
Místostarosta – Jen v krátkosti byla stavba v průběhu léta tohoto roku zahájena fy.  Miloš Ryšavý, 
která vyhrála výběrové řízení na realizaci této investiční akce v celkové výši kolem 9 000 000,- Kč 
s tím, že v příštím roce bude předložena Smlouva o financování se Svazkem. Město by mít spolupodíl 
1 000 000,-  Kč na této  intenzifikaci.  Dnes probíhá  poslední  kontrolní  den  v tomto roce.  V příštím 
týdnu budou dokončeny práce z vnějšku. V příštím roce bude řešena modernizace  v rámci  čistírny 
odpadních vod. 
Finanční rekapitulace:
celkové náklady projektu: 11 342 757,00 Kč
nezpůsobilé výdaje   2 161 879,00 Kč
způsobilé výdaje   9 180 878,00 Kč
dotace Fondu soudružnosti    6 690 152,00 Kč
dotace SFŽP       393 538,35 Kč
půjčka SFŽP       787 076,71 Kč
Rada města na své 70. schůzi konané dne 13. 05. 2014 stanovila jako vhodnou nemovitost určenou pro 
zástavu tuto nemovitost: pozemek parc.č. 202, jejíž součástí je stavba č. p. 36. Rozhodnutí ve věci je  
dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., v platném znění, ve výhradní pravomoci ZM. 

Starosta – k tomuto bodu proběhlo dne 24. 11. 2014 formou „per rollam“ s tímto výsledkem:
pro: 19 zastupitelů, nehlasovali: 2 zastupitelé. Jde o zcela běžný způsob hlasování s tím, že to bylo 
touto cestou řešeno z důvodu časového (také bod č. 10), kdy obě smlouvy musely být do určitého data 
odevzdány na SFŽP.  Zpěvák  – jsem tu asi jedinej, co tomu nerozumí. Ta forma per rollam, co to 
znamená?  Starosta –  v podstatě  oběžníkem.  V podstatě  to  funguje  tak,  že  přijde  smlouva,  návrh 
usnesení v emailové poště a vy, pokud se vyjádříte ano schvaluji, ne neschvaluji, zdržuji se, tak se tato  
smlouva považuje v dané časové tísni za schválenou a následně na nejbližším veřejném hlasování buď 
ZM či RM, tak tato je pouze vzata na vědomí. Ing. Procházka, MSc. – chtěl bych se zeptat, zda teď, 
když  jsme  to  po  třetí  za  můj  život  zintenzifikovali,  kolikrát  to  ještě  za  můj  život  bude 
zintenzifikováno? Starosta – věříme tomu, že zintenzifikované ČOV v Moravském Krumlově se blíží 
ke konci, ke zdárnému konci a občané Polánky a Rokytné budou mít záruku, že bude vše vyčištěno. 
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Tímto považuji  problém za vyřízený.  Ing.  Procházka,  MSc. –  zda  jsme si  skutečně  jistí  tím,  že 
konečně bude pokoj.  Místostarosta – současné zákonné limity ano. Pokud se budou zákonné limity 
v budoucnu znovu upravovat, tak jak se upravovaly dosud, tak je možné, že zase za určitou dobu …

Návrh na usnesení:
ZM bere  na  vědomí výsledek  hlasování  „per  rollam“ k usnesení  ze  dne  24.  11.  2014:  „ZM 
schvaluje Zástavní smlouvu č. 12133551-Z se subjektem: Státní fond životního prostředí ČR, 
Kaplanova 1931/1,  148 00 Praha  11,  IČ 00020729,  v předloženém znění  a  pověřuje  starostu 
města jejím podpisem“.
Mgr. Ziegler –  pane starosto, o pověřuje bychom měli hlasovat.  Tajemník – je to již v tom textu  
v uvozovkách.  Mgr. Ziegler – jasně, ale pověřuje starostu města podpisem.  Starosta – to už bylo 
v návrhu toho usnesení, které jsme schválili per rollam. Děkuji za doplnění. 

10. Smlouva č. 14187414 o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR v rámci Operačního programu Životní 
prostředí - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta  -  V příloze  předkládám  Smlouvu  č.  14187414  o  poskytnutí  podpory  ze  Státního  fondu 
životního  prostředí  ČR na  investiční  akci  „Modernizace  sběrného  dvora  odpadů města  Moravský 
Krumlov“. Místostarosta – tato smlouva byla podepsána společností STRABAK. Domluvili jsme se 
na  harmonogramu  takovém,  že  začneme  v lednu  příštího  roku  s realizací  stavby  a  zároveň  bude 
přesunut Sběrný dvůr. S Jednotou jsme se domluvili, že přesuneme Sběrný dvůr do areálu bývalých 
stavebnin. Nyní jednáme o nájemní smlouvě, kterou s Jednotou uzavřeme tak, aby vše mohlo fungovat 
i během rekonstrukce Sběrného dvora. Ing. Procházka, MSc.  – jak dlouho to bude?  Starosta -  Do 
konce června 2015.

Základní dotační ukazatele:
- celkové výdaje 15 524 771,00 Kč
- nezpůsobilé výdaje                 0,00 Kč
- způsobilé výdaje 15 524 771,00 Kč
- podpora Fondu soudržnosti 12 961 043,10 Kč
- podpora SFŽP      762 414,30 Kč
- podpora ze smlouvy celkem 13 723 457,40 Kč 

Hlasování v dané věci proběhlo dne 24. 11. 2014 formou „per rollam“ s tímto výsledkem:
pro: 19 zastupitelů
nehlasovali: 2 zastupitelé

Návrh na usnesení:
ZM bere  na  vědomí výsledek  hlasování  „per  rollam“ k usnesení  ze  dne  24.  11.  2014:  „ZM 
schvaluje Smlouvu č. 14187414 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR 
v rámci Operačního programu Životní prostředí se subjektem: Státní fond životního prostředí 
České republiky, se  sídlem Kaplanova 1931/1,  148 00 Praha 11, IČ 00020729 v předloženém 
znění a pověřuje starostu města jejím podpisem“.
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11. Záměr  sloučení  PO TaZS  a  SMM Moravský  Krumlov  -  předkládá  Mgr.  Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta  - Z důvodu potřebnosti  zefektivnění  provozu  příspěvkových  organizací  města  Technické 
a zahradní správy města Moravský Krumlov a Správy majetku města Moravský Krumlov a v souladu 
s usnesením ZM ze dne 15. 9. 2014, kterým RM uložilo připravit potřebné podklady k rozhodnutí  
o  budoucím organizačním uspořádání  výše  uvedených organizací,  Vám předkládám k projednání  
a diskuzi další dílčí krok v této věci, a to předložení záměru sloučení těchto organizací.

RM se  uvedenou  záležitostí  dlouhodobě  zabývá  a  přistupuje  k řešení  dané  problematiky  zejména 
z těchto důvodů:

- prolínání činností obou příspěvkových organizací,
- lepší využití pracovních prostředků a lidského potenciálu,
- úspora provozních prostředků,
- výhledově převzetí správy vodovodů a kanalizací pod tuto příspěvkovou organizaci.

Bylo zadáno zpracování právního rozboru vhodnosti nejvýhodnější varianty řešení (viz příloha č. 1). 
Jako nejvhodnější varianta se jeví sloučení těchto organizací, kdy nástupnickou organizací se stane 
SMM, která posléze přejde do organizace s pracovním názvem Služby města Moravský Krumlov.
Pozitiva Negativa varianty sloučení
- efektivnější využití pracovních sil - sociální dopady na zaměstnance
a technických prostředků - nutnost personálních změn 
- zrušení duplicit v pravomocech ředitelů (na manažerské úrovni, u odborných
a činnostech výše jmenovaných organizací zaměstnanců)
- jednodušší úkolování ze strany vedení města
- zjednodušení obrazu činnosti organizací při řešení 
požadavků občanů
- možnosti výrobních kapacit pro možné provozování
vodohospodářské sítě
- zjednodušení administrativy
- snížení režijních nákladů
- zkvalitnění obrazu organizace vůči občanům 

Předpokládaný harmonogram změn – sloučení PO:
1. Na ZM dne 8. 12. 2014 schválit záměr sloučení TaZS a SMM.
2. V průběhu ledna 2015 vyhlásit výběrové řízení na funkci ředitele sloučené PO (pracovní název 

Služby města Moravský Krumlov).
3. V průběhu ledna 2015 jmenování komise na výběrové řízení na funkci ředitele sloučené PO 

(pracovní název Služby města Moravský Krumlov).
4. Přípravné práce na sloučení PO (pravděpodobně k datu 30.6. 2015) - zpracování požadovaných  

analýz, stanovení organizační struktury organizace, apod.
5. Vlastní akt sloučení PO bude projednáván na ZM dne 1.6. 2015. 

Řešení problematiky zabezpečení pro město důležitého provozu TaZS po odchodu ředitele taZS do 
SD:
RM z důvodu zabezpečení řízení organizace TaZS Moravský Krumlov po 6. 1. 2015 rozhodla na své 
1. schůzi RM konané dne 18. 11. 2014 o pověření ředitele SMM 
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Pro úplnost uvádím členům ZM přehled nezbytných úkonů pro realizaci změny ve vedení TaZS po 
6. 1. 2015: 

- změny živnostenských listů,
- stanovení odborných garantů v rámci licencí – dopravní, odpadové hospodářství,
- provedení změn v Obchodních rejstřících,
- zpracování dodatku ke smlouvám, popř. oznámení o změně statutárního zástupce,
- provedení změn podpisových vzorů,
- zpracování předávacích protokolů,
- provedení  fyzické  a  dokladové  inventarizace  veškerého  majetku,  závazků,  pohledávek  a 

finančních prostředků.

Rozhodnutí  ve  věci  sloučení  je  v souladu  s §84 odst.  2  zák.  č.  128/2000 Sb.,  o  obcích,  ve  znění 
pozdějších předpisů, ve výhradní pravomoci ZM 
Pan Zpěvák – ve vší úctě k panu Kabelkovi. Nerad bych se dočkal toho, že 06. 01. 2015 vletět do 
takého ústavu, řídit takový podnik, jestli by nebylo záhodno tam pana Kubíka nechat. Jako zácvik. 
možná to přijde k smíchu, ale … Starosta – ne, nepřijde to vůbec k smíchu. My jsme o tom s panem 
Kubíkem pane Zpěvák jednali, nemá o to zájem, nebude pracovat. Vy jste mi ale připomněl myšlenku, 
kterou jsem zapomněl  říct.  Došlo k navýšení rozpočtu SMM o mzdové požadavky na pracovníka, 
který by v této chvíli byl schopen „dělat mistra“ na TaZS. Ještě totiž navíc předpokládám, že 06. 01. 
2015, kdy pan ředitel Kubík odejde do důchodu, tak napadne metr a půl sněhu. Pan Zpěvák – tak toho 
tedy lituju. Chtěl jsem se ještě zeptat na jednu věc. Počet zaměstnanců se stále počítá na těch 26? 
Starosta – na TaZS? Pan Zpěvák – je to tu uvedeno „+ 26 zaměstnanců TaZS + zaměstnanci SMM + 
mistři“. Ptám se, kde se ti lidi vezmou? Zdeněk říkal minule, že tam má 9 a půl člověka.  Starosta - 
sezónní zaměstnanci jsou bráni z ÚP.  Pan Zpěvák – nemyslím těch 5. Já myslím celkově těch 26. 
Kubík tam nemá 18 -19 lidí. Starosta – ne, teď je tam zaměstnáno 26 lidí. Pan Zpěvák – 26? To bych 
chtěl vidět. Starosta – mohu vám předložit jejich seznam. Mám jej k dispozici.  Pan Zpěvák – já jej 
nepotřebuju. Starosta – přávě zefektivnění činnosti a mnohem lepší využití pracovních sil je úkolem 
pro nového ředitele.  A není  to  žádná science  fiction.  Takovéto  organizace  běžně  fungují  v jiných 
městech - Jaroměřice, Budějovice, Kyjov, Náměšť.  Jsou to města podobné velikosti,  rozsahu jako 
Moravský Krumlov. Není to úlet, to co tu chceme. Jen chceme, aby to fungovalo standardní cestou. 
Ing. Procházka, MSc. – což znamená, že se jediná organizace bude starat o veškerý majetek města, 
krom školských zařízení? Starosta – ano. Vyhlašujeme záměr sloučení a ta filozofie je taková, nechť 
nový ředitel předloží … nebo takto … zájemce o nové vedení, nechť předloží svůj pohled na to, jak 
tato organizace bude fungovat a vzhledem k tomu, že výběrová komise, jejíž návrh obdržíte, se pak 
bude zabývat jednotlivými aspekty návrhu jednotlivých lidí. Ing. Procházka, MSc. – to já chápu, ale 
jakoby pořád … město chce, aby jediná organizace, na jejíž fungování nějaký náhled má tak, aby se 
tak organizace starala o všechen majetek města. Aby se stále neřešilo, co kdo má dělat. Vyjma škol  
samozřejmě. Tajemník – hlavní činnosti teď, jak jsou dvě jednotky, budou součtem hlavních činností 
obou.  Ing.  Šlapanský –  proces  toho sloučení  bude celkem obtížný,  mám z toho obavu,  jsou tam 
vypsaná pozitiva, ale v podstatě od září, kdy jsme to tu viděli poprvé, jsme se jaksi nedostali k těm 
konkrétním úsporám. Zda by úspory mohly být vyčísleny. Starosta – ta myšlenka je taková, že v této 
chvíli samozřejmě předpokládáme, že v roce 2015 – 2016 na sloučení neušetříme. Protože se bude 
nový ředitel  nějakým způsobem zabíhat,  bude se to  nějakým způsobem rozbíhat.  Pokud dojde ke 
snížení počtu pracovníků k vyřešení svozového parku, atd. První předpokládáme i možnou časovou 
osu … v Miroslavi to vyřešili  s.r.o.,  která je schopná získávat také nějaké peníze.  V této chvíli  na 
otázku říct, že ušetříme 5 000,- Kč nebo 100 000,- Kč nebo 5 000 000,- Kč ti neumíme odpovědět, 
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protože … předpokládám, že záměr sloučení a následně výběr ředitele by nám už tyto údaje mohli říct.  
Ing. Šlapanský – domnívám se tedy, že některé termíny, postupy jsou na hraně. V těch podmínkách 
výběru je nástin náplně práce toho nového šéfika je také postup pro sloučení PO, ovšem ten termín 
nástupu,  pokud  je  tam  měsíc  květen  
a nastoupí v květnu, tak do 30. června s tím nic moc nenadělá. Možná ten termín 30. 06. 2015 bych 
bral jako orientační. Starosta – jde o to … nebo snahou bylo, že k 01. 03. 2015 (ale toto datum se jeví 
jako hodně nereálné), proto vždy k ukončení nějakého kvartálu, proto k 30. 06. 2015. samozřejmě, 
pokud se to administrativně nějakým způsobem nestihne, tak nevidím žádný problém k 30. 09. 2015 
cokoliv uspěchat či nějakým způsobem to prodlužovat dále.  Ing. Šlapanský – dobře, dobře. Jinak  
u těch podmínek VŘ u té kvalifikace se domnívám, že by mohla být uvedena nějaká konkrétní praxe 
(3,  5,  nevím kolik  let).  To tam není  a  myslím,  že  to  bude dost  důležité,  aby ten  pracovník  měl 
zkušenosti. Praxe je v tomto případě nezbytná. Termín přihlášek je do konce roku. To si také myslím, 
že je příliš krátké, vzhledem k Vánocím a ke konci roku, který je vždy takový složitější.  Starosta – 
k té  praxi  předpokládáme,  že každý předloží  životopis  v rámci,  kterého si  výběrová komise  zjistí, 
jakou praxi  vybíraný kandidát  na uvedenou pozici  měl.  Samozřejmě,  že tu poznámku doplníme o 
požadavek na praxi a tím vlastně budeme konkretizovat, co by měl člověk mít. U termínu přihlášek 
dojde k posunutí.  Předpokládám,  že se  výběrová komise  sejde v průběhu ledna.  Předpokládám,  že 
budou minimálně  2-3 kola.  Ing.  Procházka –  k těm požadavkům moc  nerozumím odrážce  na  to 
vzdělání.  Píše se tam vysokoškolské  nebo minimálně středoškolské.  Dle mého hlediska,  názoru je 
potřeba vysokoškolské vzdělání, a pak to středoškolské tam potřeba není, a nebo naopak stačí nám 
středoškolské  vzdělání  a  to  vysokoškolské  tam  být  již  nemusí.  Starosta –  děkuji  za  poznámku. 
Opomněl  jsem to na začátku.  Jsou tam určité  věci,  které  je potřeba upravit.  Toto je jedna z nich. 
Předpokládáme středoškolské vzdělání – technického či ekonomického směru. Pokud by se striktně 
trvalo na vysokoškolském, tak bychom dali to. Ale předpokládáme středoškolské. V první kole bude 
určitě středoškolské.  

Návrh usnesení:
ZM  schvaluje  záměr  sloučení  příspěvkových  organizací  zřizovaných  městem  Moravský 
Krumlov, Správa majetku města Moravský Krumlov, příspěvková organizace,  IČ: 00839043  
a  Technická  a  zahradní  správa  města  Moravský  Krumlov,  příspěvková  organizace,  IČ: 
00150118,  ke  dni  30.  6.  2015  s nástupnickou  organizací  Správa  majetku  města  Moravský 
Krumlov, na kterou přecházejí práva a povinnosti organizace slučované.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Starosta – bod č. 12 je stažen z jednání. 
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12. Akce  „Vybudování  inženýrských  sítí  v lokalitě  Na  Kačence“  -  předkládá  Mgr.  Tomáš 
Třetina, starosta města

13. Termíny RM a ZM na rok 2015 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – termíny konání RM a ZM na rok 2015 – prosím o technickou úpravu. Opravte si prosím 
termíny konání u RM i ZM – RM - 10. 02. 2015 a ZM – 02. 03. 2015 (důvod konání v březnu – jsou 
v daných termínech jarní prázdniny, při sestavování tohoto materiálu jsem si to neuvědomil).  Mgr. 
Lang – všiml jsem si, že je tentokrát pouze 7 ZM, dřív bývalo víc. Nebylo by lepší, kdyby bylo každý 
měsíc?  Starosta - ZM svolává starosta města. Povinnost je sejít se 1x za 3 měsíce. Považuji to za 
dostatečné. Pokud bude potřeba vyšší, tak se sejdeme i v mezidobí. S těmito termíny určitě počítat. 
Jde  
o termíny pro zpracovatele materiálů. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí termíny konání RM a ZM na rok 2015 v upraveném znění.

14. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro PO SMM - 
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta -  Předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití  pro příspěvkovou 
organizaci města SMM

- majetek (DG hřiště vč. mobiliáře stojící na pozemku parc. č. 1737/1 a 1721/1) dle předložené 
sestavy v celkové ceně 293 075,80 Kč.

Návrh usnesení:
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci SMM
- majetek dle předložené sestavy v celkové ceně 293 075,80 Kč

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0
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15. Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro PO SMM - 
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou organizaci 
SMM

- pozemky dle předložené sestavy v celkové ceně 598 157,90 Kč

Ing. Procházka, MSc. – co to bylo za pozemky? Místostarosta – jde o pozemky na druhé straně 
materiálu. V Polánce jsme například vykupovali pozemky od paní Židlíkové pod kruhovým objezdem. 
Pak se směňovali pozemky pod tenisovými kurty a kolem čistírny odpadních vod. Ing. Procházka, 
MSc. – proč se to rovnou nekupovalo na SMM, proč se to dělalo přes město? Starosta – vždy to tak 
děláme. Vždy to koupí město a předá k vlastnímu využití příspěvkové organizaci. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci SMM
- pozemky dle předložené sestavy v celkové ceně 598 157,90 Kč

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

16. Zajištění poskytování sociální služby azylové domy v JMK, Smlouva o poskytování sociálních 
služeb - Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro PO 
SMM - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje  zapojení  města  Moravský Krumlov do podání  nabídky  na veřejnou  zakázku 
„Zajištění  poskytování  sociální  služby  azylové  domy  v Jihomoravském  kraji“,  která  je 
realizovaná  v rámci  projektu  „Vybrané  služby  sociální  prevence  v Jihomoravském  kraji“, 
registrační  číslo  CZ.1.04/3.1.00/05.00081,  financovaného  z Evropského  sociálního  fondu  a 
státního rozpočtu ČR prostřednictvím Operačního programu lidské zdroje a zaměstnanost, a to 
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formou závazku  subdodavatele  k poskytnutí  části  plnění  určeného k plnění  veřejné  zakázky 
dodavatelem  –  Diecézní  charitou  Brno  (prokázání  části  kvalifikace  prostřednictvím 
subdodavatele).

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

ZM schvaluje Smlouvu o poskytování sociálních služeb s Diecézní charitou Brno na zajištění 
poskytování  služby  sociální  prevence  azylové  domy při  realizaci  veřejné  zakázky  „Zajištění 
poskytování sociální služby azylové domy v Jihomoravském kraji“ a pověřuje starostu jejím 
podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

17. Zajištění financování systému IDS JMK – nadstandard na rok 2015 - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – přestavuje materiál. Ceny jsme prověřovaly. Ing. Procházka, MSc. – a ty problémy, které 
byly na stezce,  nahoře.  Navazování spojů,  jak na sebe nechtěli  čekat.  To jste nějakým způsobem 
vyřešili?  Starosta – vzhledem k tomu, že jsme nedostali další stížnost, tak předpokládá, že ano. Ve 
chvíli,  kdy  byla  zavírána  cesta  na  Jezeřany  z důvodu  náledí  nebo  nebezpečí  pádu  stromů,  tak 
komunikace s ID velmi dobře. Mgr. Lang – mám dotaz ke spoji č. 164, tam se nadstandard platí za 
co?  Místostarosta – objíždí. Před dvěma-třemi lety byl návrh na 440 mnohem vyšší než je v této 
chvíli  předkládáno.  Z toho  důvodu  jsme  hledali  úspory,  aby  město  neplatilo  tolik  prostředků.  A 
vzhledem k tomu, že linka 164 zajížděla normálně jen na autobusové nádraží, tak jsme ji tímto poslali 
kolem Sídliště tak, aby obyvatelé mohli dojet přímo na Sídliště. Nejvíce k domu zdraví. Na to byl také 
požadavek. Částečně 164 ještě zajišťuje dopravu z Rakšic. Mgr. Lang – zeptám se ještě, jestli nemám 
k lince 440 výstup, jak je linka využívána.  Starosta – 440 jezdí ke každému vlaku a jezdí každou 
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hodinu  tam  
a zpátky. Čili jest používána. Dle mého nelze omezit k jakémukoliv spoji, pak si neumím představit ty 
reakce.  Místostarosta – i tak tu mám poznámky, že kolem dvanácté nejede obvyklou trasou, ale se 
musí přijít ke Kolisovi, k jatkám. Pouze jedna linka takto neprojíždí a už jsou na to takovéto reakce.  

Návrh usnesení:
ZM schvaluje výši spoluúčasti města na financování nadstandardu dopravní obslužnosti města 
Moravský Krumlov na rok 2015 v rámci systému IDS JmK, a to ve výši příspěvku 872 537,- Kč 
a tento účelový příspěvek do rozpočtu města na rok 2015 považuje za mandatorní výdaj města. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

18. Smlouva  o  poskytnutí  dotace  z rozpočtu  JmK  pro  SDH  v roce  2014  –  zabezpečení 
akceschopnosti - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál.

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK uzavřené se subjektem: JmK, 
Žerotínovo  nám.  3/5,  601  82  Brno,  IČ:  70888337  ve  výši  3 200,-  Kč  na  výdaje  spojené 
s odbornou přípravou jednotek SDH v roce 2014 v předloženém znění a schvaluje postup RM 
v této věci. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef
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Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

19. Nosič  kontejnerů  na  tříděný  odpad  –  průběh  VŘ  -  předkládá  Mgr.  Zdeněk  Juránek, 
místostarosta města

Starosta – otevírám přímo rozpravu. Nikdo do diskuze. Čtu návrh usnesení. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí průběh výběrového řízení projektu „Nosič kontejnerů na tříděný odpad pro 
město Moravský Krumlov“.

20. Ceny  dodávaných  energií  pro  Moravský  Krumlov  v roce  2015  -  předkládá  Mgr.  Zdeněk 
Juránek, místostarosta města

Místostarosta – představuje materiál. V roce 2011 jsme navázali spolupráci v oblasti dodávek energií 
se  společností  Best  Price  Energy,  obecně  prospěšnou  společností.  Od  2.  4.  2013  se  společnost 
přejmenovala  na  Energie  pod kontrolou.  V minulém roce  přibyla  nabídka  jejich  služeb  firmám a 
domácnostem, která se setkala s pozitivním ohlasem. V letošním roce se nabídka rozšířila o revitalizaci 
veřejného osvětlení  a kotelen.  Jako ukázku toho, jak by mohlo veřejné osvětlení vypadat,  jsme se 
domluvili na výpůjčce LED osvětlení na nově budované stezce Sídliště – Rakšice. Sami se tak můžete 
podívat, jak tato úsporná světla svítí. V příloze předkládám oznámení o ceně dodávek pro rok 2015 a 
k porovnání
 i roky 2014, 2013 a 2012. U elektrické energie opět došlo k mírnému snížení cen, podobně jako u 
plynu. Pro porovnání cen plynu jsem stejně jako minulé roky přiložil i údaje z několika burzovních 
shromáždění  Českomoravské komoditní  burzy Kladno.  Ing. Procházka,  MSc. – za ty světla  jsme 
platili  milion  před  tím  snížením  nebo  po  snížení?  Jde  mi,  alespoň  odhadem,  o  tu  úsporu.  Je  to 
500 000,- nebo 1 000 000,- Kč?  Místostarosta  – tak za ty světla to bude kolem 100 000,- Kč.  Ing. 
Procházka,  MSc. – když místo  1 200,-  Kč platíme 748,-  Kč.  Místostarosta – toto je upravitelná 
složka ceny energie, jsou tam dále státem regulované, ty co dělají 2x, 3x tolik. Když ušetříme tady 30 
%, tak celkově neušetříme v celkové dodávce 30 %.  Pan Makovický – chci se zeptat. Nová světla 
diodová, co tam jsou dána, plánuje se vzhledem k úsporám i inovace osvětlení v rámci celého města? 
Místostarosta – ano. Energie pod kontrolou nabízí rekonstrukci kotelen, které uhradí sama a z těch 
úspor  se  to  zaplatí.  
I takovou možnost nám mohou nabídnout. Před volbami jsme to už nechtěli řešit, uvidíme v příštím 
roce. Bc. Široký – ta fixní složka nedělá 2x – 3x o tolik víc než ta pohyblivá složka komodity. Nechci 
to tady teď zpochybňovat. Určitě je toto snížení úspěch. Jen jsem se chtěl zeptat, jakým způsobem tato 
společnost ty energie nakupuje? Protože ta část, která je soutěžitelná, tak je to komodita, která se dá 
velmi jednoduše dneska v rámci komoditní burzy obchodovat. Sám jsem to párkrát dělal a teď nechci 
spekulovat nad tím, jestli je to hodně nebo málo, kolik platíme za elektriku … na to nejsem určitě  
připravenej, ale spíš jsem chtěl vědět toto. se tato komodita nakupuje? Nechci spekulovat nad tím, 
jestli je to hodně nebo málo. Místostarosta – dělají to přímým oslovováním dodavatelů. Nedělají to 
v rámci energetické burzy. Dal jsem tomu i příklad, jak se ceny dle energetické služby pohybují. Není 
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to zase tak jednoduché. Soutěží se nějaká jedna hladina ceny el. Energie, jsou tam dané koeficienty. 
Bc.  Široký -  samozřejmě,  že  je  spousta  těch  způsobů,  jak  energie  vysoutěžit.  Takže  přímým 
oslovováním jednotlivých dodavatelů. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci o cenách dodávaných energií pro město Moravský Krumlov pro 
rok 2015.

21. Kanalizace Polánka a Rokytná – Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí finančního příspěvku - 
předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Starosta – k materiálu patří splátkový kalendář, navýšení v letech. Nevidím požadavek na doplnění. 
Čtu návrh usnesení. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí finančního příspěvku na realizaci investiční 
akce „Kanalizace Polánka a Rokytná“ se subjektem: Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek 
obcí,  Kubišova  1172,  674  01  Třebíč  v předloženém  znění  a  pověřuje  starostu  města  jejím 
podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

ZM schvaluje Dohodu o spolupráci  na využití  opce na investiční  akci „Kanalizace Polánka  
a Rokytná“ se subjektem: Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek obcí, Kubišova 1172, 674 
01 Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef
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Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

22. Stavba „Zpevněná komunikace pro pěší Okružní – S.K.Neumanna“ – odkoupení pozemků - 
předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Místostarosta – jde o stezku budovanou ze Sídliště do Rakšic. Jde i o její oficiální název. Popisuje 
budování stezky. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje odkoupení pozemků, parc. Č. 3113/4 o výměře 42 m2, a parc. Č. 3113/5 o výměře 
39 m2, oba ostatní komunikace, za cenu 100,- Kč/m2, od majitelky pozemků, a pověřuje ředitele 
SMM dokoupením uvedených pozemků. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

23. Schválení dotace JmK na festival Pocta Alfonsi Muchovi – předkládá Bořivoj Švéda, ředitel 
PO MěKS

Starosta – představuje materiál. Přijímáme peníze, vše je uvedeno dále v důvodové zprávě. 

Návrh usnesení:
ZM schvaluje přijetí dotace od Jihomoravského kraje na festival Pocta Alfonsi Muchovi. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  
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      Zdrželi se: 0

24. Zápis  z jednání  OV  Rokytná  ze  dne  14.  11.  2014  –  předkládá  Ing.  Lenka  Dobešová, 
předsedkyně OV Rokytná

Starosta – představuje jednotlivé body žádosti. Tento materiál byl již projednán na radě města. Je zde 
požadavek na opravu budovy p. č. 1316, což je budova SDH Rokytná + knihovna. Investiční záměr 
nám pak řekne, kolik by nás to stálo a následně se o tom budeme bavit. Tak ať máme k dispozici 
relevantní  dokument.  Poprosím  ještě  Ing.  Dobešovou,  zda  má  nějaké  doplnění  k tomuto  zápisu? 
Nemá, děkuji. 

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí zápis z jednání Osadního výboru Rokytná konaného dne 14. 11. 2014. 

ZM  schvaluje  vypracování  investičního  záměru  na  rekonstrukci  budovy  č.  p.  1316  v k.  ú. 
Rokytná. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

26. Korespondence

Žádost o změnu územního plánu – ANERO a.s., Jungmannova 750/34, 110 00 Praha
Ing. Šťastný - vysvětluje problematiku. Dle stavebního zákona, může město od žadatele požadovat 
zaplacení veškerých finančních nákladů se zpracováním spojených. Pokud město nebude chtít, může 
to zaplatit ze svého. Tato možnost je tu ošetřená zákonem. Jsme domluvení, že náš odbor bude dělat 
pořizovatel, dle zákona, který bude mít veškeré schvalovací procesy na starosti. Ten proces bude trvat 
přibližně 1,5 až 2 roky. Budeme to nyní kontrolovat. Bude vám předkládáno ve formě materiálů. 
Město  Moravský  Krumlov  je  zpracovatelem,  zná  a  má  podklady.  U  těchto  změn  je  jednodušší 
zůstávat u stejné projekční kanceláře. Připravili jsme nyní smlouvy o dílo, které pak předložíme radě 
města  
a  následně  předložíme  na  zastupitelstvo.  ZM  může  vyhovět  či  žadateli  vyhovět  nemusí.  Pokud 
nevyhoví, nemusí se rozhodnutí v tomto případě odůvodňovat. Necháme veřejně ohlásit další dílčí 
změny, aby se mohli přihlásit žadatelé. Oznámení dáme na internet, vyhlásíme to. Pokud bude mít 
někdo zájem, možnost tu je. Funguje to tak, že se sejde 5-6 dílčích žadatelů, předloží se materiál do 
RM a  následně ZM a  ZM rozhodne,  které  té  žádosti  vyhoví.  Pak ještě  zastupitel  rozhodne,  zda 
náklady uhradí město či zaplatí jednotlivý žadatelé. Bylo by rozpočítáno, určitě by se to takto řešilo. 
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Ing. Šlapanský – změna se týká čeho? Starosta – změna se týká funkčního využití. Ing. Šťastný – 
změna  se  týká  funkčního  využití  areálu  Vertex,  přední  část  chtějí  pronajímat  ostatním 
podnikatelským. Areál by chtěli rozšířit na smíšenou zónu, aby tam mohli být například občanské 
služby a další. Zatím žádost obsahuje přední část, možná ale dojde k rozšíření. To by se upřesnilo u 
samotných jednáních.  Mgr. Lang  – dalo by odhadem říct, jak moc nákladná ta změna bude?  Ing. 
Šťastný - to  je takto těžké říct.  Necháme si  zpracovat  návrh smlouvy na dílo.  Ing. Šlapanský - 
ušetříme všichni, myslíme si, že už postup je zbytečný. Starosta – my reagujeme na situaci, která tam 
vznikla. Tajemník – postupujeme dle zákona.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  žádost  o  změnu  územního  plánu  fy.  ANERO  a.s., 
Jungmannova 750/34, 110 00 Praha, IČ: 287 71 869 ze dne 09. 10. 2014.

Přestávka 10 minut. 

25. Správa majetku města – předkládá Zdeněk Kabelka, ředitel SMM

1. Pozemky
2. Zřízení věcného břemene ve prospěch města.

1. Pozemky
a) žadatel
Starosta - žadatel žádá o prodej pozemku par.č. 348 o výměře 29 m2, druh pozemku -  lesní pozemek, 
na kterém se nachází budova s č. e. 85, s využitím jako stavba pro rodinnou rekreaci v jeho vlastnictví. 
Vedená na LV 2325. Prodej pozemků byl projednán s p. Rozmahelem z Městský lesů Mor. Krumlov, 
který nemá námitek k prodeji pozemku. Rada města doporučuje zastupitelstvu města prodat pozemek 
po předložení znaleckého posudku, který určí cenu obvyklou. Posudek č. 77- 4953/2014 vyhotovil Ing. 
Krajíček, který stanovil cenu obvyklou ve výši 7 076 ,- Kč.  Ing. Procházka, MSc.  - chápu, že ta 
bouda co na něm je je asi jeho a náš byl  pozemek. To tam bylo legálně postavené nebo …?  Ing. 
Kocábová –  je  to  zkolaudované,  na  internetu,  takže  normálně.  Starosta  – děkuji,  nechám tedy  
o tom hlasovat. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  schvaluje  prodej   pozemku par.č.  348  o  výměře  29  m2,  lesní  pozemek, 

vedený na LV 10001 v k.ú.  Rokytná žadateli  za  cenu 7076,-  Kč a schvaluje převod majetku 
z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Chybí Mgr. Jan Košíček, Mgr. Květoslava Kotková a paní Marie Štolpová – zastupitelů nyní 
celkem 18.  

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  18  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
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Vladimír,  Ing.,  MAKOVICKÝ  Tomáš,  OLIWINSKÁ  Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA  Martin, 
Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

b) žadatelé
Starosta - žadatelé žádají o prodej pozemku par.č. 2909/3 o výměře 483 m2, šířka pozemku je cca 9,6 
m,  druh  pozemku  orná  půda  vedený  na  LV  10001  v k.ú.  Mor.  Krumlov.  Uvedený  pozemek  je 
v územním plánu určený k budoucí zástavbě. Žadatelé vlastní sousední pozemek 2910/1 a šířce cca 8,5 
m, odkupem by získali pozemek o šířce cca 18 m. Žadatelé nevlastní žádné pozemky, které by mohlo 
město  využít  pro  svoje  záměry,  rada  města  nedoporučuje  zastupitelstvu  města  schválit  prodej 
pozemku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  neschvaluje  prodej  pozemek  par.  č.  2909/3  o  výměře   483  m2,  druh 
pozemku orná půda vedený na LV 10001 v k.ú. Mor. Krumlov žadatelům.

Chybí Mgr. Květoslava Kotková a paní Marie Štolpová – zastupitelů nyní celkem 19.  

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  19  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, 
Mgr.,  LANG  Vladimír,  Ing.,  MAKOVICKÝ  Tomáš,  OLIWINSKÁ  Michaela,  Mgr., 
PROCHÁZKA  Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA  Pavel,  Ing.,  MSc.,  STRIEGLEROVÁ  Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

c) Odkup pozemků ve „Vrchním dílu“ – p. Zdeněk Hasík.
Starosta – důvodová zpráva je rozsáhlá, dovolím si ji přečíst. Má někdo něco k doplnění? Nemá, čili 
čtu návrh usnesení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků par. č. 2115/4 – orná půda o výměře 144 m2  
a par. č. 2116 – orná půda o výměře  1144 m2 vedené na LV 3835  v k.ú. Mor. Krumlov za cenu 
70,-  Kč/m2 od  majitele  a  uzavření  kupní  smlouvy  v předloženém  znění  a  pověřuje  starostu 
podpisem kupní smlouvy.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o budoucí kupní smlouvě na prodej pozemku 
označeného v zastavovací studii jako č. 1 o výměře 1062 m2 s majitelem za cenu, která bude 
součtem částky 70,- Kč/m2 a podílu nákladů na vybudování přípojek inženýrských sítí na jedno 
stavební místo v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

d) Návrh kupní smlouvy - odkup pozemků par.č. 3483/83 a 3483/96 v lokalitě „Horní Novosady“.
Starosta - Zastupitelstvo města schválilo na svém 27. zasedání dne 19.8.2013 odkup pozemků par.č. 
3483/96 o výměře 6988 m2 a 3483/83 o výměře 3632 m2, vše druh pozemku orná půda,  vedených na 
LV 1324 v k.ú. Mor. Krumlov od vlastníků za cenu 144,- Kč/m2 a pověřilo starostu města podpisem 
předložené smlouvy o budoucí  kupní  smlouvě,  která  byla  s vlastníky následně uzavřena.  Vlastníci 
souhlasili s prodejem s podmínkou, že kupní cena bude uhrazena až v lednu 2015 a daň z nabytí uhradí 
město, které o tuto částku snížilo kupní cenu ze částky 150,- Kč/m2 na částku 144,- Kč. 
Nyní předkládáme k projednání návrh řádné kupní smlouvy,  kterou převedou vlastníci  svoje podíly 
k pozemkům  na  město  za  celkovou  cenu  1 529 280,-  Kč,  po  schválení  smlouvy  bude  smlouvy 
podepsána a doručena do úschovy Mgr. Šopákovi – svěřeneckému správci, který po připsání částky na 
svěřenecký účet předá smlouvu k zápisu do katastru nemovitosti, po provedení vkladu převede peníze 
na účty prodávajících, tak jak je uvedeno v předložené smlouvě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města schvaluje  uzavření  kupní  smlouvy na odkup pozemků par.č.  3483/96 o 
výměře 6988 m2 a 3483/83 o výměře 3632 m2 , vše druh pozemku orná půda vedených na LV 
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1324  v k.ú. Mor. Krumlov od vlastníků: vlast. podíl 1/3, vlast. podíl 1/3, vlast. podíl 1/6 a vlast.  
podíl 1/6 - 144,- Kč/m2 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

e) E.ON.
Starosta  -  E.ON  Česká  republika,  s.r.o.,  Znojmo  žádá  jménem  E.ON  Distribuce,  a.s.  z důvodu 
dořešení majetkoprávních vztahů o odprodej pozemku par.č. 140/3 o výměře 6 m2, druh – pozemku 
zas.  plocha  a  nádvoří,  vedený  na  LV  10001  pro  k.ú.  Rokytná,  na  kterém  se  nachází  stavba 
tech.vybavení – trafostanice Rokytná – Obec vedená na LV 2366 a pozemek par.č. 2785 o výměře 
7m2-  zast.  plocha  
a nádvoří , vedený na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov, na které se nachází stavba tech. vybavení – 
trafostanice Rakšice-Obec vedená na LV 3850. Rada města doporučila zastupitelstvu města prodat 
pozemky za cenu obvyklou stanovenou znaleckým posudku. Posudky vyhotovil Ing. Milan Jelínek. 
Znaleckým posudek č. 2216 stanovil u pozemku par.č.2785 v k.ú. Mor. Krumlov cenu zjištěnou ve 
výši  3830,-  Kč a  předpokládanou  cenu  obvyklou  ve  výši  4  000,-  Kč.  Znalecký  posudek č.  2217 
stanovil  cenu   u  pozemku  par.č.  140/3  v k.ú.  Rokytná  cenu  zjištěnou  ve  výši  3150,-  Kč  a 
předpokládanou cenu obvyklou ve výši 3500,- Kč. Náklady s převodem uhradí kupující.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 140/3 o výměře 6 m2, druh – pozemku zas. 
plocha  a  nádvoří,  vedený  na  LV  10001  pro  k.ú.  Rokytná,  na  kterém  se  nachází  stavba 
tech.vybavení – trafostanice Rokytná – Obec vedená na LV 2366  za cenu 3500,- Kč a par.č. 2785 
o výměře 7m2- zast. plocha a nádvoří, vedený na LV 10001 pro k.ú. Mor. Krumlov, na které se  
nachází stavba tech. vybavení – trafostanice Rakšice-Obec vedená na LV 3850 za cenu 4000,- Kč 
spol. E.ON Distribuce, a.s., F.A. Gerstnera 2151/6, České Budějovice a schvaluje převod majetku 
z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
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STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

f) Bezúplatný převod pozemků z JMK na město a města na JMK.
Starosta - Chodník pro pěší, který vede k ZŠ Ivančická, se nachází z části na pozemku Jihom. Kraje. 
SMM nechala vypracovat geomet.  plán č. 2602/76/2014, který oddělil z pozemku par.č. 1764/2 ve 
vlastnictví Jihomoravského kraje, Žerotínovo nám. 449/3, Brno, části na kterých se chodník nachází 
chodník. Vznikly tak pozemky par.č. 1764/16 o výměře 6 m2 – ost. plocha, ost. komunikace a par.č.  
1764/17 o výměře 300 m2 – ost. plocha, ost. komunikace, pozemky mají v součtu výměru 306 m2. Se 
SÚS Znojmo byl převod pozemků předběžně projednán a za uvedené pozemky požaduje JMK převést 
do svého vlastnictví pozemky o celkové výměře 308 m2  v k.ú. Rokytná, jedná se o pozemky par.č. 
234/2 o výměře 27 m2,  par.č. 234/17 o výměře 63 m2 , par.č. 234/26 o výměře 143 m2, par.č. 234/28 
o výměře 35 m2 a par.č. 234/35 o výměře 40 m2 , vše druh pozemku ost. plocha - silnice vedené na LV 
10001  v k..  Rokytná,  celková  výměra  308  m2  Na  pozemku  par.č.  1764/2  vázne  věcné  břemeno 
zřizování  a  provozování  vedení.  Rada  města  doporučila  zastupitelstvu  města  schválit  bezúplatný 
převod  
i bezplatné nabytí uvedených pozemků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků par.č. 234/2 o výměře 27 m2,  par.č. 
234/17 o výměře 63 m2 , par.č. 234/26 o výměře 143 m2, par.č. 234/28 o výměře 35 m2 a par.č. 
234/35 o výměře 40 m2 ,  vše druh pozemku ost.  plocha -  silnice vedené na LV 10001 v k.ú. 
Rokytná z majetku Města Moravský Krumlov do majetku Jihomoravského kraje, Žerotínovo 
nám.  449/3,  Brno,  IČ:70888337  a  schvaluje  převod  majetku  z evidence  SMM  do  evidence 
majetku města a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo  města schvaluje  bezúplatné  nabytí   nově vzniklých  pozemků par.č.  1764/16 o 
výměře 6 m2 – ost. plocha, ost. komunikace a par.č. 1764/17 o výměře 300 m 2 – ost. plocha, ost. 
komunikace, které vznikly oddělením dle GP 2602/76/2014 z pozemku par.č. 1764/2 o výměře 
22163 m2, na kterém vázne věcné břemeno zřizování a provozování vedení zřízené ve  prospěch 
spol.  E.ON  Distribuce,  a.s.,  vedený  na  LV  908,  v k.ú.  Mor.  Mor.  Krumlov  z majetku 
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Jihomoravského  kraje,  Žerotínovo  náměstí  449/3,  Brno, IČ:70888337  do  majetku  Města 
Moravský Krumlov a pověřuje starostu podpisem smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

g) Výkup pozemků Nad Haltýři – komunikace.
Starosta  -  Správa  majetku  města  nechala  vypracovat  geometrický  plán  č.  2626-91/2014,  který 
vyhotovil Ing. Pexa, který oddělil z pozemku par.č.2190/2 ve vlastnictví majitele vedený na LV 3141 
a z pozemků par.č.  2191/3,  2192, 2193 ve vlastnictví majitelů vedených na LV 4557  části, na kterých 
by byla vybudovaná příjezdová komunikace z důvodu budoucí výstavby rodinných domů. Z pozemku 
par.č. 2190/2  vedeného na LV 3141 byla oddělena část o výměře 118 m2  a vznikl pozemek nově 
označený par.č. 2190/4, z pozemku par.č. 2191/3 byl oddělen díl označený jako „a“ o výměře 27 m2, 
z  par.č. 2192 díl označený jako „b“ o výměře  56 m2 a u par.č. 2193 díl označený jako „c“ o výměře 
61 m2,  sloučením těchto  dílů  vznikl  pozemek  par.č.  2192/2 o výměře  144 m2.  Majitelé  souhlasí 
s prodejem nově vzniklého pozemku par.č. 2192/2 o výměře 144 m2 za cenu stanovenou znaleckým 
posudkem a podepsali i Smlouvu o budoucí smlouvě kupní, řádná kupní smlouva by byla uzavřena po 
vydání  územního  rozhodnutí  či  územního  souhlasu  stavebním úřadem na  pozemky par.č.  2191/3, 
29192 a 2193, rovněž s panem majitelem je předběžně projednán odkup nově vzniklého pozemku 
par.č. 2190/4 o výměře 118 m2.  Odkup a uzavření smlouvy bylo předloženo k projednání na radě 
města dne  2.12.2014.
 
Návrh usnesení:
Zastupitelstvu města schvaluje odkup pozemku nově označeného jako par.č. 2190/4, o výměře 
118  m2,  který  vznikl  oddělením  z pozemku par.č.  2190/2  vedený  na  LV 3141  ve  vlastnictví 
majitele a nově vzniklého pozemku par.č. 2192/2 o výměře 144 m2, který vznikl  sloučením dílů 
a, b a c , které vznikly - z pozemku par.č. 2191/3 díl  „a“ o výměře 27 m2, z  par.č. 2192 díl „b“ o 
výměře  56 m2 a z  par.č.  2193 díl   „c“  o výměře 61 m2 ve  vlastnictví  majitelky a majitele 
vedených na LV 4557 za cenu stanovenou znaleckým posudkem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef
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Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Zastupitelstvo  města  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  budoucí  smlouvě  kupní  s  žadatelkou  a 
žadatelem  na  odkup nově  vzniklého  pozemku par.č.  2192/2  o  výměře  144  m2,  který  vznikl 
sloučením dílů a, b a c , které vznikly - z pozemku par.č. 2191/3 díl  „a“ o výměře 27 m2, z  par.č. 
2192 díl „b“ o výměře  56 m2 a z par.č. 2193 díl  „c“ o výměře 61 m2  v předloženém znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

h) žadatelka
Starosta - žadatelka požádala o prodej části pozemku par.č. 1729/1 o výměře cca 45 m2 vedeného na 
LV 10001 v k.ú. Mor. Krumlov, který sousedí s jejím pozemkem par.č. 1730/4. Rada města doporučila 
zastupitelstvu města prodat část pozemku po předložení geometrického plánu a znaleckého posudku. 
Geometrickým  plánem  č.  2633-81/2014,  který  vyhotovil  Ing.  Jelínek  byl  oddělen  pozemek  nově 
označený jako par.č. 1729/16 o výměře 41 m2 a znalecký posudek č. 2235, který vyhotovil Ing. Milan 
Jelínek stanovil cenu obvyklou 1230,- Kč tj. 30,- Kč /m2.

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nově vzniklého pozemku par.č. 1729/16 o výměře 41 m 2, 
který vznikl  dle GP 2633-81/2014  z pozemku par.č.  1729/1 o celkové výměře 3017  m2 vedeného 
na LV 10001 pro k.ú. a obec Mor. Krumlov za cenu 30,- Kč/m2 , tj. 1230,- Kč žadatelce a převod 
majetku  z evidence  SMM  do  evidence  majetku  města  a  pověřuje  starostu  podpisem  kupní 
smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  
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      Zdrželi se: 0

ch) žadatel
Starosta - žadatel požádal o prodej části pozemku par.č. 1729/1 o výměře cca 50 m2 vedeného na LV 
10001  v k.ú.  Mor.  Krumlov,  který  sousedí  s jejím  pozemkem  par.č.  1730/5  ve  vlastnictví  jeho  
a  manželky  p.  Rada  města  doporučila  zastupitelstvu  města  prodat  část  pozemku  po  předložení 
geometrického plánu a znaleckého posudku. Geometrickým plánem č. 2633-81/2014, který vyhotovil 
Ing. Jelínek byl oddělen pozemek nově označený jako par.č. 1729/17 o výměře 34 m2 a znalecký 
posudek č. 2235, který vyhotovil Ing. Milan Jelínek stanovil cenu obvyklou 1020,- Kč tj. 30,- Kč /m2. 
Žadatel žádá o prodej nově vzniklé pozemku do SJM majitelů. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej nově vzniklého pozemku par.č. 1729/17 o výměře 34 m 2, 
který vznikl  dle GP 2633-81/2014  z pozemku par.č.  1729/1 o celkové výměře 3017  m2 vedeného 
na LV 10001 pro k.ú. a obec Mor. Krumlov za cenu 30,- Kč/m2, tj. 1020,- Kč do SJM žadatelům 
a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem 
kupní smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

2. Zřízení věcného břemene ve prospěch města.
Starosta - Pro stavbu VO na ulici Ivančická (k ZŠ Ivančické) bude trasa kabelu umístěna do pozemku 
par.č. 1610/1, který je ve vlastnictví majitelky. Jiné řešení není možné – město v této lokalitě nevlastní 
žádné pozemky. Majitelka souhlasí se zřízením věcného břemene za úplatu odpovídající výši zjištěné 
znaleckým  posudkem.  Rada  města  doporučila  zastupitelstvu  města  schválit  uzavření  smlouvy  
o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. Náklady s uzavřením smlouvy a zřízením věcného 
břemene nese strana oprávněná, tj. město.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města schvaluje  zřízení  věcného břemene za  účelem kabelového  vedení  VO a 
stožárů s osvětlovacími tělesy na ul. Ivančická  na pozemku par.č. 1610/1- orná půda vedeného 
na LV 208 ve vlastnictví majitelky ve prospěch Města Mor. Krumlov za podmínek uvedených ve 
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smlouvě o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene v předloženém znění a pověřuje starostu 
podpisem smlouvy. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro:  21  –  DOBEŠOVÁ  Lenka,  Ing.,  JELÍNEK  Milan,  Ing.,  JURÁNEK  Zdeněk,  Mgr., 
KOCÁBOVÁ Helena,  Ing.,  KOČÍ Irena,  KOŠÍČEK Jan,  Mgr.,  KOTKOVÁ Květoslava,  Mgr., 
KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír,  Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela,  Mgr.,  PROCHÁZKA Martin,  Ing.,  PROCHÁZKA Pavel,  Ing.,  MSc., 
STRIEGLEROVÁ  Marie,  PharmDr.,  ŠIROKÝ  Karel,  Bc.,  ŠLAPANSKÝ  František,  Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

26. Korespondence

Starosta – ostatní materiály jsme probraly v průběhu zastupitelstva. Posledním bodem je tu Dopis ze 
dne 28.11.2014. Jedná se o pozemek v Rakšicích u mostu. Místostarosta – jen pro doplnění. Dopis, 
jak se na něj ptal pan Lang, se týká stejné struhy. Jde o dopis ve stejné věci. Jsou sousedé. 

Dopis ze dne 28.11.2014
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci ze dne 28. 11. 2014.

27. Různé
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 

28. Diskuze 
V tomto bodě nebyl projednáván žádný příspěvek. 

29. Usnesení
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl:  Mgr. Košíček Jan 

Starosta  –  vážení  kolegové,  dovolím si  vám popřát  za  práci,  kterou  jste  v těchto  dvou  měsících 
vykonali pro město Moravský Krumlov. Těším se na to, jak spolu budeme 4 roky úspěšně pracovat pro 
rozvoj města. Přeji vám všem krásné Vánoce. Užijte si pohodu. Užijte si klid. Koukejte na pohádky a 
snažte se to dobro z pohádek přenášet i do svého osobního života. Vím, o čem mluvím. Ať se vám 
daří. Hodně zdraví, všechno nejlepší a požehnané Vánoce. Hezký večer. 

30. Závěr
Pan starosta ukončil jednání v: 18.24 hod.  

Zapisovatelé:
…………………………………..
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                     Bc. Lucie Vyžrálková

…………………………………..
                       Ing. Pavel Vavřina

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
      Ing. Helena Kocábová

                                  

…………………………………..  
           Mgr. Petr Lang  

V Moravském Krumlově, dne 16. 12. 2014

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek                       Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov 
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